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                       Svanlevvej, 23. april 2024 

Bestyrelsen: 
Rikke Sevelsted Østerkær bestyrelsesformand nr. 25 tlf 21 72 73 25 
Anders Ljungquist kasserer nr. 53 tlf. 28 92 02 18 
Christian Barfod bestyrelsesmedlem nr. 71 tlf. 40 42 19 49 
Claus Brink bestyrelsesmedlem nr. 33 tlf. 41 26 43 16 
Bo Schou bestyrelsesmedlem nr. 67 tlf. 21 31 12 93 
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Svanlevvej 
 
Dato:   24. april 2024  
 
Deltagende:   Rikke Sevelsted Østerkær, nr. 25  (referent) 

Anders Ljungquist, nr. 53 
Claus Brink, nr. 33 
Bo Schou, nr. 67 
Christian Barfod, nr. 71 
 

Dagsorden:  
 

1. Beslutningsreferat fra generalforsamlingen 
Beslutningsreferatet fra generalforsamlingen er godkendt, sendes ud og lægges på 
Grundejerforenings hjemmeside (www.svanlevvej.dk) 
Det har ladet vente lidt på sig pga sygdom. Det beklager vi. 
 
Bestyrelsen har konstitueret sig med Christian Barfod er næstformand. 
 
 

2. Økonomi 
Alle har betalt. Tak for det. Den nye kasserer fortæller, at der er indgået aftale med et par 
grundejere om, at de fremover betaler én gang om året. Er der andre, der ønsker det, kan 
kasserer Anders kontaktes direkte.  
 
 

3. Vedligeholdelse af grønne arealer / forskønnelse af grønne arealer 
Christian og Bo har været på rundgang med den nye gartner – og har allerede en rigtig god 
fornemmelse af det nye samarbejde. Årets første græsslåning er også foretaget. Der er brug 
for lidt småjusteringer, som vi får rettet op på i løbet af de kommende uger.  
Vi beder gartneren lave et estimeret årshjul på opgaverne i vores vedligeholdelsesaftale og 
forventer at opgaver med hækklipning og beskæring igangsættes, da vi har et efterslæb fra 
tidligere. 
Der er desuden indhentet tilbud på ekstra beskæring, reparationer m.v. – og indgår i dialog 
med gartneren om bl.a. løsning af vores problem med vand og ”jordskred” i slugten.  
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Herunder får vi også besigtiget omfanget af defekte fliserne langs stamvejen og ned igennem 
slugten og får indhentet tilbud på arbejdet. Efterfølgende laver vi en prioriteret rækkefølge 
på opgaverne.  
 
 

4. Vej og kloak 
Jfr tidligere fremlagt plan gennemgås asfalteringen på vores veje og stier her i løbet af 
foråret for at undersøge, om der er opstået nye revner, der skal følges op på/forsejles. 
 
 

5. Legeområder 
Bo har været forbi legepladsen og har repareret det støddæk, der var gået løs på vippen. 
 
 

6. Snerydning 
Heldigvis intet nyt :o) 

 
 

7. Fællesrådet  
En repræsentant fra bestyrelsen deltog den 18. marts 2024 i Fællesrådets 
generalforsamling. Vi henviser desuden fortsat til www.kolthasselager.dk for flere 
oplysninger om Kolt-Hasselager Fællesråds arbejde.  Her finder du også Fællesrådets 
nyhedsbreve. 

 
Vi vedhæfter seneste nyhedsbrev sammen med dette referat.  
 
 

8. Særlige emner 
Ingen særlige emner. 
 
 

9. Kalender for kommende periode: 
 
Ca. 6 årlige møder efter behov: Januar, februar/marts, maj, juni, september, november 
 
Det næste bestyrelsesmøde: Tirsdag den 21. maj 2024 

  
Generalforsamling: Marts 2025 

 
 

10. Eventuelt 
Mødet afsluttes. 


